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ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL PLENARI (AJORNAT)  

DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA  

 

Identificació de la sessió :  

Data: 4 de setembre de 2014 

Horari:  21:30 a 22:30 

Lloc : Seu del Consell del Poble a La Batllòria 

Caràcter de la sessió: ordinari (ajornada) 

 

Assistents: 

Presidenta :  Dolors Lechuga Garcia 

Membres: Joan Xamaní Cabra   particular 

Marta Soro Alsina   particular 

Florentí Ruiz Allué   particular 

Manuel Valle Corrales   particular 

Carme Luis Puig   particular 

Secretari: Ramon Oriol i Grau 

Ha excusat l’assistència la Sra. Magalí Miracle Rigalós del grup municipal PSC-PM 

   

Desenvolupament de la sessió 

Prèviament convocats, i vist que s’ha obtingut el quòrum d’assistència d’un terç dels 17 
membres de ple dret del Plenari del Consell de Poble de La Batllòria, i l’assistència de la 
presidenta i del  secretari, que exigeix l’article 21 del Reglament Orgànic del Consell per a la 
seva vàlida constitució, la Sra.  presidenta obre la sessió amb el següent 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació del ple de l’Ajuntament sobre la gespa del camp de futbol i la coberta de les 

pistes de l’Escola 
3. Propostes dels membres de les comissions 
4. Propostes de la presidenta 
5. Precs i preguntes 

 

Prèvia. Queixes 

Abans d’entrar a debatre els assumptes de l’ordre del dia, la Sra. presidenta dóna la paraula a 
diversos veïns i veïnes de La Batllòria que han acudit a aquesta reunió, entre ells la Sra. Anaïs 
Medina Tenedos, Rose Dávila Torres, Antoni Comajoan Domènec i Cristina Ortega Brutau per tal 
de deixar constància de diverses queixes que esposen i que, en síntesi son: 

 

- Cementiri: Lliuren dues fotografies a la Sra. presidenta en les què es veuen desperfectes a la 
teulada d’un nínxol del cementiri i d’un forat al terra del recinte. 
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- Neteja viària: Hi ha una queixa generalitzada perquè el servei de neteja es presta només 2 dies 
unes 5 hores i creuen que és totalment insuficient.  

- Recollida de residus: Els contenidors només es netegen cada dos mesos, per la qual cosa estan 
sempre bruts i fan pudor. A més solen estar plens i creuen que és perillós doncs qualsevol 
persona podria encendre’ls. 

- Enllumenat: Hi ha 2 fanals al carrer Breda que un camió de la brigada municipal va fer malbé 
fent maniobra i encara no estan arreglats. A l’Església hi ha 3 fanals fosos fa mesos. 

- Policia: Han comptat que la Policia hi va 10 minuts al dia, fan un volt i se’n van i això és molt 
desproporcionat per un nucli de 1.000 habitants. 

- Parcs infantils: No tenen il·luminació. En un d’ells, al costat del tobogan de la Roca Humbert, 
sobresurt del terra un ferro que és perillós. Hi ha brossa acumulada per tots els parcs, doncs no 
es netegen mai. A molts bancs els falten fustes. Hi ha munts d’excrements de gat sota els bancs, i 
fulles i herbes per tot arreu. 

- Embornals: N’han comptat 16 que estan totalment obstruïts, agreujat pel fet que no s’escombren 
els carrers i les fulles i la brutícia s’hi van acumulant. 

 

Després de deixar constància de les seves queixes, abandonen la sala. 

Seguidament s’entra a debatre els punts de l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de la 
darrera acta del Consell Plenari de 5.12.2013 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació del ple de l’Ajuntament sobre la gesp a del camp de futbol i la coberta de les 
pistes de l’Escola 

La Sra. presidenta informa que el Club Esportiu ha efectuat diverses reunions amb l’Ajuntament 
i han aconseguit el compromís que es posi gespa artificial al camp de futbol de La Batllòria, 
cosa de la qual se’n va assabentar el dia de al Festa de la Gent Gran, i no va poder informar-ne 
abans al Consell doncs no en sabia res. Després si que es van reunir amb ella i van explicar 
que es considerava que el pavelló l’havia de construir la Generalitat. En teoria resten 75.000 
euros de diferència que permetrien cobrir la pista esportiva, que no sembla mala idea però que 
s’hauria d’haver estudiat al Consell de Poble, constatant que no es va gaire a la una.  

D’altra banda el Consell Escolar i l’AMPA ja estan d’acord amb que el Pavelló el faci la 
Generalitat. 

 

3. Propostes dels membres de les comissions 

No se’n presenten 

 

4. Propostes de la presidenta 

La Sra. presidenta llaça la idea de fer un mercat de segona mà potser seria bo fer-lo els 
dissabtes als safareigs. Fa esment que a Sant Celoni es du a terme un diumenge al mes a la 
Plaça de la Creu. 
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Els membres del Consell recolzen la proposta 

 

5. Precs i preguntes 

Es produeixen les intervencions següents: 

- Manuel Valle: Fa referència a la rampa inútil que hi ha per travessar la carretera i que potser 
s’hauria de fer un pas soterrat.  

- Florentí Ruiz: Fa referència a la manca d’assistència d’alguns membres del Consell, en 
especial els srs. Navarro i Lloret que fa molt de temps que no assisteixen, fet que condiciona el 
quòrum per a la constitució del Consell. 

- Marta Soro: Es queixa que al carrer Valladolid la claveguera no te pendent i quan hi ha 
càrrega, tota la porqueria rebufa i li entra a dins a casa a través del wàter. Durant la Festa 
Major li va tornar a passar i malgrat que ella te el desguàs amb sifó, li entra igual i en quantitat. 

Afirma que la cuba hi ha d’anar si o sí, doncs es molt important i perillós en tractar-se d’aigües 
residuals i que mig poble te aquesta problemàtica. Comenta que si ha d’anar a TV3 a 
denunciar-ho hi anirà. 

- Joan Xamani: Esmenta que durant la Festa Major va ser dificultós el trànsit de vehicles pel 
Camí Ral. 

La Sra. presidenta comenta que va ser un problema de civisme doncs algunes persones van 
aparcar on no es podia i això va originar els embussos. 

El Sr. Xamaní comenta que caldria cercar una altra sortida. 

El Sr. Valle diu que caldria que hi hagués la policia. 

La Sra. presidenta comenta que les dificultats van ser només en moments puntuals. 

- Joan Xamaní: Comenta que a la Festa Major, durant el concert, el ball és una pena, doncs la 
gent se’n va. 

La Sra. presidenta opina que potser no hi hauria d’haver ball el diumenge a la nit i que a la 
propera Festa Major s’hauria d’estudiar una solució per compaginar el concert i el futbol. 

- Manuel Valle: En referència a l’enllumenat públic diu que sembla que no hi hagi cap criteri per 
decidir quins fanals s’han d’apagar i quins no. Al seu carrer hi ha 2 fanals apagats l’un davant 
de l’altre i en canvi en altres llocs n’hi ha massa d’encesos. 

La Sra. presidenta diu que cal mirar si tenen el cartellet que indica que són els que s’apaguen, 
a banda que si estan fosos s’ha de comunicar. 

- Florentí Ruiz: Comenta el graffiti que hi ha al safareig, que no li agrada gens. 

La Sra. presidenta diu que el van pintar els nens de l’escola durant un taller i va ser un encert 
per a la convivència i els que el van fer n’estan molt contents, de manera que no s’hauria pas 
de tocar. 

 

I sense altres assumptes que tractar, la Sra. presidenta aixeca la sessió essent les 22:30 hores, 
i s’estén aquesta acta amb el vistiplau de la Sra. Presidenta. 

El secretari    Vist-i-plau 

Ramon Oriol i Grau  La presidenta del Consell de Poble de La Batllòria 

     Dolors Lechuga i García 

 


